
      
BAŞKENT ÜNİVERSİTESİ 

ANADOLU OSB MESLEK YÜKSEKOKULU  

MESLEK YÜKSEKOKULLARI KOORDİNATÖRLÜĞÜ (MEYOK) DANIŞMA KURULU 

YILLIK OLAĞAN TOPLANTISI SONUÇ RAPORU  

 

Toplantı Tarihi : 17.12.2019 

Toplantı Yeri / Saati : Anadolu OSB Meslek Yüksekokulu / 14:00 

Toplantı Konusu : Gündemdeki Konuların Görüşülmesi 

Toplantı Başkanı : Prof. Dr. Feride İffet ŞAHİN  
 

 

Toplantıya Katılanlar: 

Prof. Dr. Feride İffet ŞAHİN  (Anadolu OSB MYO Müdürü) 

Hüseyin Kutsi TUNCAY   (AOSB Yönetim Kurulu Başkanı)   

Erkan ŞANAL    (Şantes Klima Havalandırma Soğutma San.Tic.Ltd. Şti.) 

Ahmet KURT     (Ankara Netmon İletişim Sist. Tic. San. A.Ş.) 

Erdi SÖZER     (Kredi Kayıt Bürosu A..Ş.) 

Volkan ŞİMŞEK    (C.E.S. Kompozit A.Ş.) 

Serkan KAROL    (Pekiş Otomotiv Yedek Parça İmalat Ltd. Şti.) 

Dr. Öğr. Üyesi Nida BİRGÜL  (Anadolu OSB MYO Müdür Yardımcısı) 

Aynur YÜCE     (Sekreter)  

 

Gündem Maddeleri: 

 

1- Tanışma, 

2- MEYOK (Meslek Yüksekokulları Koordinatörlüğü) Danışma Kurulu hakkında üyelere bilgi 

verilmesi, 

3- Sektör temsilcilerine okulumuz programları hakkında bilgi verilmesi, 

4- Sektör temsilcilerinden, sektörün beklenti ve ihtiyaçları hakkında bilgi alınması, 

5- Sektör-MYO işbirliği hakkında görüşlerin bildirilmesi, 

6- Staj, Mesleki Uygulama Dersi, İşyeri Uygulaması imkânları ile ilgili konuların görüşülmesi, 

7- Dilek ve temenniler. 

Sektör ve Yerel Yönetim Temsilcileri Tarafından Dile Getirilen Hususlar: 
 

Başkent Üniversitesi MEYOK (Meslek Yüksekokulları Koordinatörlüğü) yönergesi gereği yılda 

bir kez yapılması gereken MEYOK Danışma Kurulu toplantısı, ilgili sektör temsilcileri ve okul 

yetkililerinin katılımıyla Anadolu OSB Meslek Yüksekokulu Müdürü Prof. Dr. Feride İffet 

ŞAHİN’in başkanlığında yapılmıştır.  

 

Toplantıya katılan Hüseyin Kutsi TUNCAY,  Erkan ŞANAL, Ahmet KURT, Erdi SÖZER, 

Volkan ŞİMŞEK, Serkan KAROL ve Dr. Öğr.Üyesi Nida BİRGÜL  hocamıza Yüksekokul 

Müdürü Prof. Dr. Feride ŞAHİN tarafından teşekkür edilerek başlanmıştır.  

 

 

 



Prof. Dr. Feride İ. Şahin tarafından toplantıya katılan tüm üyelere Meslek Yüksekokulları 

Koordinatörlüğü Danışma Kurulu hakkında bilgi verilmiş ve bu kapsamda;  

 a. Danışma kurullarının ilgili meslek yüksekokulu müdürü başkanlığında yılda en az bir 

kez toplandığı,  

 b. Meslek yüksekokulunda eğitimin organizasyonu, üretkenliğin artırılması ve sorunların 

giderilmesi için gerekli planlama ve uygulamaların yapılmasında,   

 c. Sektörlerin meslek elemanları ile ilgili gereksinimlerinin belirlenmesinde ve gelecek 

eğitim-öğretim planlamalarında toplantı sonucunda elde edilen çıktılardan yararlanıldığı ifade 

edilmiştir. 

   

Sektör temsilcilerine okulumuzda  Makine, Endüstriyel Kalıpçılık ve Elektronik Haberleşme 

Teknolojisi olmak üzere üç programda, toplam 65 öğrenciye eğitim ve öğretim faaliyeti 

sürdürüldüğü bilgisi verilmiştir.  

 

Ankara Netmon İletişim Sist. Tic. San. A.Ş.’den Ahmet KURT tarafından; iş güvenliği uzmanı 

tarafından iş güvenliğinin önemi hakkında bilgilendirme yapılmasının, onların iş yaşamlarını 

olumlu etkileyeceği, bu konuda TURKCELL firmasının işgüvenliği uzmanından 

faydalanılabileceği,  

 

Şantes Klima Havalandırma Soğutma San.Tic.Ltd. Şti.’nden Erkan ŞANAL tarafından; sektörde 

çalışanların zaman zaman sektör deneyimlerini öğrenciler ile paylaşmalarının ve uygulama 

sırasında eğitime katılmalarının faydalı olacağı; öğrencilerin beşeri ilişkilerinin geliştirilmesi 

konusunda rehberlik yapılmasının onların gelişimlerini olumlu etkileyeceği,  

 

C.E.S. Kompozit A.Ş.’den Volkan ŞİMŞEK tarafından; çalışma alanlarının savunma ve havacılık 

olduğu, sektörde boyacılık konusunda kalifiye eleman açığının bulunduğu, mevcut teknisyenlerin 

teknik olarak yeterli olamadıkları bu nedenle Boya Kaplama Teknolojisi konusunda tedbir 

alınmasının faydalı olacağı; KMYO’dan 3+1 kapsamında gelen öğrencilerden çok memnun 

oldukları ve bu eğitimi desteklemeye devam edecekleri,  

 

Dr. Öğr. Üyesi Nida BİRGÜL tarafından; otomotiv sektörününde de boyacılık konusunda kalifiye 

eleman açığının yaşandığı,  

 

Kredi Kayıt Bürosu A..Ş.’den Erdi SÖZER tarafından; Yabancı dil eğitiminde İngilizce eğitiminin 

çok önem arz ettiği, mesleki İngilizce derslerinde alana yönelik konulara ağırlık verilmesinin 

önemli olduğu,  

 

AOSB Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Kutsi TUNCAY tarafından; programlara seçmeli ders 

ilave edilebileceği, bazı derslere seminer şeklinde ilaveler ile katkı sağlanabileceği; duvarsız 

eğitim anlayışı çerçevesinde öğrenciye sigorta durumunun araştırılmasının faydalı olacağı ifade 

edilmiştir.  

 

Sonuçlar: 

 

1. Bir iş güvenliği uzmanı tarafından iş güvenliğinin önemi hakkında öğrencilere bilgilendirme 

yapılmasının,  

2. Alan uzmanları tarafından programlara yönelik sektör deneyimlerini aktaracakları 

bilgilendirmelerin yapılmasının, bu kapsamda danışma kurulu üyelerinden ve onların 

göstereceği alan uzmanlarından yararlanılmasının,  



3. Savunma ve havacılık sektöründe boyacılık konusunda kalifiye eleman açığının bulunduğu, 

bu nedenle Boya Kaplama Teknolojisi konusunda kalifiye eleman yetiştirilmesi için tedbir 

alınmasının,   

4. 3+1 kapsamında KMYO’dan gelen öğrencilerden memnun oldukları ve bu eğitim modelinin 

sürdürülmesinin,  

5. İngilizce bilen tekniker ihtiyacının olduğu, mesleki İngilizcenin geliştirilmesinin,  

6. Programlarda gösterilen bazı derslere seminer şeklinde ilaveler ile katkı sağlanmasının,  

7. Duvarsız eğitim anlayışı çerçevesinde öğrenciye sigorta yaptırılması durumunun 

araştırılmasının faydalı olacağı değerlendirilmiştir.  

 

Katılımcıların ilave soru, görüş ve önerilerinin olup olmadığı sorulmuştur ve teşekkür edilerek 

toplantıya son verilmiştir. 

 

 

 

 


